
Vragen aan het college van GS, gesteld door R. te Velde van de VVD fractie bij de rondvraag 

agendapunt 1.5 van de Commissie BEM betreffende de handhaving m.b.t. de stankoverlast van de 

firma Van de Groep te Bunschoten (10-02-2019).

Geacht college van Gedeputeerde Staten,

Onderwerp: (stank)overlast te Bunschoten

Vragen:

Heeft u kennis genomen van het bericht in De Bunschoter omtrent het schuim over de rand van het 

bassin bij de firma Van der Groep?

Bent u het met ons eens dat dit het zoveelste incident is bij de firma Van der Groep waarbij de 

bedrijfsvoering niet op orde is en het milieu schade ondervindt?

Wanneer worden er zodanige maatregelen genomen dat de overlast in de gemeente Bunschoten tot 

het verleden behoort?

Namens de  VVD-fractie van de provincie Utecht, hoogachtend,

R.S. te Velde


